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In de PvdA fractievergadering zijn de volgende vragen naar boven gekomen: 
Welke verenigingen vallen onder de grens van 5.000 euro subsidie (en komen dus mogelijk 
in aanmerking voor een ander spoor)? Hoeveel subsidie krijgt deze groep in totaal? Hoe 
groot is het percentage van het totaal aan kleine subsidies ten opzichte van het hele 
subsidiebudget? In deze Raadsinformatie beantwoorden wij uw vragen. 
 
In het voorstel van B2B wordt gesproken over een nieuwe regeling voor verenigingen. De 
aanvraagprocedure moet voor hen eenduidiger en minder tijdrovend worden. Daarnaast 
moet het subsidiebedrag in verhouding staan tot de (tijd en expertise die nodig is voor de) 
aanvraag en verantwoording. In het Raadsvoorstel worden enkele voorbeelden aangehaald 
zoals de offerteprocedure beperken tot aanvragen boven de €5000 en/of subsidie per 
jeugdlid. Een keuze hierover is nog niet gemaakt. De vragen over aantallen en bedragen zijn 
dus voorbarig. In het najaar wordt de nieuwe regeling ontwikkeld. 
 
Verenigingen zijn de partijen in Goirle die activiteiten organiseren in het kader van 
(algemene) ontspanning, sport, kunst en cultuur. De regeling betreft dus niet  
zorg-, welzijns- en onderwijs (gerelateerde) instellingen die in het kader van de Wmo, 
Jeugdwet, Participatiewet en Passend onderwijs een rol spelen in het sociale domein. Zij 
worden meegenomen in Back 2 Basics 2.0 dat met 2 jaar wordt uitgesteld. 
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